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Aš, Edita Kovaliova, Vilniaus kolegijos Menų ir kūrybinių technologijų fakulteto studentų 

atstovybės (toliau VIKO MTF SA) pirmininkė, rekomenduoju Faustą Jaciūną į Vilniaus kolegijos 

studentų atstovybės (toliau VIKO SA) prezidentus. Tai jo antra kadencija fakultetinėje atstovybėje, 

tad su organizacijos veiklą ir darbo mechanizmų jis susipažinęs labai gerai. Dabartinėje pirmininko 

pozicijoje Faustas ištobulino savo lyderio savybės, aktyviau ir užtikrinčiau pradėjo reikšti savo bei 

visos komandos nuomonę Tarybos susirinkimuose ir kituose atstovybės įvykiuose. Šioje kadencijoje 

Faustas ypatingą dėmesį ir savo laiką skyrė VIKO SA pagrindinių dokumentų nagrinėjimui bei 

aktyviai prisidėjo juos tobulinant. Pirmame kurse būdamas Faustas užėmė vicepirmininko pareigas, 

kuriose visų pirma buvo komandos dalis ir pats kuravo laisvųjų narių komandą, tad yra susipažinęs 

ir su darbo pasidalijimo principais komandoje ir su žmonių kuravimo ypatumais. Faustas atsakingai 

žiūri į visus jam priskirtus ir paties išsikeltus darbus, diplomatiškai veda pokalbį ir moka palaikyti 

sveiką diskusiją. Šie bruožai tik sustiprina jo lyderio savybes ir tapus prezidentu leis lengvai 

moderuoti komandos susirinkimus ir parskirstyti darbus. 
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